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1: Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde den 29.marts 2023.  

 

2: Godkendelse af dagsorden  

Det indstilles til bestyrelsen at godkende dagsordenen. 

 

3: Meddelelser 

Jørgen Ravnsbæk kommenterer på nedenstående punkter, som her er 

uddybet inden mødet, så der er mulighed for at forberede spørgsmål.  

 

Status internt siden sidste bestyrelsesmøde  

Nedenfor er listet en række centrale interne forhold og meddelelser, der 

følger op på igangsatte tiltag fra sidst samt giver et samlet billede af, hvor 

FGU NVS er pt.  

 

Interne forhold 

Status Fårevejle 

Jørgen orienterer om status i Fårevejle. 

 

Det Maritime spor i Holbæk 

Jørgen orienterer om etableringen af dette spor. 

 

Strategi-proces: 

Vores strategi fra 2024-2027 er i proces.  

Ledergruppen har under supervisering af Implement Consulting Group lagt 

de første trædesten til den nye strategi.  

Bestyrelsen har ligeledes deltaget i en workshop omkring strategien. 

I det nye skoleår vil medarbejderne blive involveret og den endelige 

godkendelse af strategien vil foregå på bestyrelsesmødet i december. 

Herefter følger implementeringen. 

 

Institutionsudviklingsaftalen 2023: 

Udviklingsplanen for efteråret er følgende: 

- Implementering af FGU-læreren. 

- Vi starter trivselsambassadørforløbet op som er en del af et stort 

fondsfinansieret projekt Bedre Mental Trivsel.  

- Det maritime spor. 

- Medie og kommunikation i Svebølle. 

 

 

Orientering om produktør 

Jørgen orienterer om denne. 

 

Orientering om STUK 

FGU NVS er udtaget til risikobaseret tilsyn i forhold elevfravær skoleåret 

2022. 

Jørgen informerer om processen. 

 

Samarbejde med kommunerne:   

Jørgen orienterer kort om samarbejdet med kommunerne. 

 

 

Godkendt af bestyrelsen. 

 

 

Dagsorden godkendt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Kommunikation: 

Jørgen har i april og juni været meddebattør på debatindlæg i altinget 

omhandlende uddannelsessektoren. 

Der er med dette bestyrelsesmateriale medsendt artikler til inspiration. 

 

Jørgen informerer om hvor FGU NVS er i forhold til kommunikation internt og 

eksternt. 

Der kan på hjemmesiden følges med i projektet Bedre Mental Trivsel. 

 

Eksterne projekter:  

Vi har fortsat et projekt i gang omkring Gode Overgange.  

Erhvervsmentor-projektet er nu i implementeringsfasen og det næste års tid 

vil arbejde på gode løsninger i forhold til forankring. 

Vores store trivselsprojekt Bedre Mental Trivsel har Kick Off d.28.6 og vi 

glæder os meget til at se det folde sig ud hen over de næste par år. 

Erasmus projektet skal startes op i en ny form, hvor vi håber på at kunne 

tilbyde studieture til vores elever fra sommeren 2024. 

 
4: Elevudvikling på FGU NVS: 

Elever pr. 31.05.2022 

  Fårevejle Holbæk Svebølle 

Hoved - 

total 

Afsøgning 
 

4  2 6 

Basis+ 4 
 

  4 

AGU 22 60 16 98 

PGU 42 64 77 183 

EGU 8 7 7 22 

Lærlinge 
 

2 3 5 

Hovedtotal 76 137 105 318 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bestyrelsen har et medansvar for at dele 

de gode historier fra FGU NVS til eget 

netværk. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Elever pr. 31.05.23 

  
Fårevejl

e 
Holbæk Svebølle Hoved - total 

Afsøgning 
 

4  1 5 

3årig 17 
 

  17 

AGU 16 60 26 102 

AGU-Online 4 23   27 

PGU 30 78 81 189 

EGU 6 12 8 26 

Lærlinge 
 

1 2 3 

Folkeskoleelever 
 

2   2 

Barsel     2 2 

Hovedtotal 73 180 120 373 

 

Årsagen til at der er mange på 3-årige i denne opgørelse, er at de fleste 

elever fra BBA pr. 31.5. går på den 3-årige, da Fårevejle på daværende 

tidspunkt ikke havde underviser på BBA. 

 

5. Budgetopfølgning 1. kvartal 2023:  

Budgetopfølgning for første kvartal 2023 gennemgås på mødet ved Lone 

Skælbæk. 

 

6. Forandrings og fremdriftsplan: 

Forandrings og fremdriftsplanen er vedlagt materialet til dette 

bestyrelsesmøde, og der kan fra bestyrelsens side stilles spørgsmål, hvis 

noget ønskes uddybet.  

Forandrings og fremdriftsplanen blev præsenteret på bestyrelsesmødet den 

29. marts 2023. 

 

7. Nye vedtægter og forretningsorden 

Der er fra Undervisningsministeriet stillet krav om reviderede vedtægter. 

FGU NVS har justeret og revideret vedtægterne, som er medsendt til 

bestyrelsesmøde. Desuden er forretningsordenen også revideret. 

 

Der indstilles til at bestyrelsen at godkende og underskrive vedtægter og 

forretningsorden. 

 

8. Nyt fagtema i Svebølle 

Jørgen indstiller til godkendelse af nyt fagtema: Medie og kommunikation. 

Der indstilles til at bestyrelsen godkender fagtemaet. 

 

 

 

 

Overgange - der er et ønske fra 

bestyrelsens side om mere information om 

hvor eleverne går hen efter FGU. 

Gerne 2 gange årligt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Budgetopfølgning er taget til efterretning. 

 

 

 

Ingen kommentarer til forandrings-og 

fremdriftsplanen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De nye vedtægter og forretningsorden er 

godkendt af bestyrelsen. 

 

 

Nyt fagtema er godkendt af bestyrelsen. 

 

 

 

 



9. FGU Danmark 

Jan Schustin, Helle Sonne og Jørgen Ravnsbæk giver en tilbagemelding fra 

FGU Danmarks generalforsamling den 10-11. maj. 

 

Referat fra generalforsamlingen er vedlagt bestyrelsesmaterialet. 

Der er medsendt relevante artikler fra Altinget til dette bestyrelsesmøde. 

 

10. Eventuelt 

Der stilles forslag fra bestyrelsen om et studiebesøg på en anden FGU-

institution. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


